
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen art. 33 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.   

Indiener: B.R. Winters (BBB Berkelland) 
Datum indiening vraag: 13.02.2024 
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren. 
 
Onderwerp: SDG’s (VN Agenda 2030) 
 
SDG’s van de VN uit hun Agenda 2030 staan wel eens in meer of mindere mate in de stukken onder het 
voorstel & besluit. Gemeentelijke beleidsdoelstellingen kunnen natuurlijk overeen komen met de SDG’s, 
maar dat betekent toch niet dat ze als SDG’s benoemd moeten worden?   
Is het echt nodig dat de VN met vanuit hun Agenda 2030 de SDG’s zo ver doordringt in onze samenleving? 
Waarom zouden we de SDG’s implementeren terwijl we ook beleidsdoelstellingen kunnen benoemen zoals 
we dat zelf willen?  
  
Vraag: Wie heeft er beslist (algemeen) of wie beslist er per onderwerp dat er SDG’s benoemd   

worden in de stukken onder het voorstel en besluit?   
            En waarom worden er SDG’s benoemd?  
Antwoord (in te vullen door college):  
  
Vraag: Kan de Gemeente Berkelland er ook voor kiezen om in de stukken onder het voorstel  

en besluit de SDG’s nergens meer te benoemen?   
Als daar voor gekozen wordt, heeft dat dan consequenties?  

Antwoord:  
  
Vervolgvraag SDG-Regio Achterhoek 12.12.2023  
“In September 2015 werden de Duurzame Ontwikkelingsdoelstellingen/ Sustainable Development Goals   
(SDG’s) formeel aangenomen door de algemene vergadering van de VN (Verenigde Naties) met Agenda   
2030. Op 29 Juni 2021 is door John Berends (commissaris van de koning, namens provincie Gelderland)   
en door Mark Boumans (voorzitter regio Achterhoek, namens regio Achterhoek) ondertekend dat de   
Achterhoek een SDG-regio is. Als je de 17 doelen leest van de SDG’s kun je er eigenlijk niet op tegen zijn... Maar de VN is 
een globalistische organisatie, waarom moeten wij in onze regio de SDG’s van de VN gaan   
implementeren? Waarom moet de VN zo ver doordringen?   
  
Vraag: Heeft de Gemeente(raad) Berkelland inspraak gehad over de beslissing dat de Achterhoek een   
SDG-regio is geworden?   
  
 Antwoord (in te vullen door college):   
 Op 26 september 2022 is de uitwerking van de Achterhoek als SDG regio vastgesteld in de Achterhoek   
visie 2030 in de Achterhoek raad. De gemeenteraad van Berkelland heeft dus via de Achterhoek raad   
inspraak gehad over de beslissing om als Achterhoek SDG regio te worden.”    
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Het verkregen antwoord is ontwijkend. De vraag die gesteld werd gaat natuurlijk over de ondertekening van 
29 Juni 2021 toen de Achterhoek een SDG-Regio is geworden.   
  
Vraag: Heeft de Gemeenteraad en/of het College van Berkelland (Berkelland is een Gemeente   
            in de Achterhoek) op of voor 29 Juni 2021 inspraak gehad of mogen stemmen over   

het feit dat de Achterhoek een SDG-Regio werd?  
Antwoord:  
  
 


